

KUALITI 2024

*Majlis
Kemuncak*

BULAN INOVASI DAN
KUALITI UiTM 2024



Strategi dan Penambahbaikan Pengurusan Program Akademik di Institusi Pengajian Tinggi

- Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM
- Solidariti Bantuan Banjir

Laporan *Navigating Panel Expectations : A Comprehensive Webinar on ODL Compliance* anjuran UiTM dan MyQAN



ISI KANDUNGAN

Prakata Penolong Naib Canselor InQKA	1
Nota Ketua Editor	2
Bengkel Aplikasi CANVA (<i>Advance Level</i>)	3-4
Pemantapan KIK UiTM Horizon Baharu 4.0 : Pengukuhan Pakar Rujuk KIK Universiti Teknologi MARA (UiTM) BiL. 1 / 2024	5-6
Sesi Penilaian Pembentangan Akhir Finalis Kecemerlangan Operasi 2023	7-8
Program <i>Corporate Social Responsibility</i> (CSR)	9-10
Taklimat Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	11
Simposium Kecemerlangan Operasi (OE) 2024	12-13
Laporan Navigating Panel Expectations : <i>A Comprehensive Webinar on ODL Compliance</i> anjuran UiTM dan MyQAN	14-15
Memperkukuh Kualiti Pendidikan Tinggi: Strategi dan Cabaran dalam Audit Akademik	16
Bengkel Latihan Pegawai Kualiti (MLPQ) UiTM : Memperkasa Pengurusan Akreditasi dan Kualiti UiTM	17



ISI KANDUNGAN

Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	18-19
Konvensyen Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) Peringkat UiTM	20-21
Taklimat Persediaan Panel Auditor Audit iQMS : Memantapkan Kualiti Penilaian	22
Bengkel Perancangan Strategik InQKA	23-25
Bengkel Pemantapan Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK)	26-27
Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) 2024 Universiti Teknologi MARA	28-29
Mesyuarat Audit Pengauditan Kewangan InQKA 2022-2023	30
Solidariti Bantuan Banjir	31
Bengkel Panel <i>Audit Integrated Quality Management System (iQMS)</i>	32-33
Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti UiTM 2024	34-35
Redaksi	36

CSR | InQKA PRIHATIN



PROGRAM TANGGUNGJAWAB SOSIAL KORPORAT (CSR)

Semenyih, 20 Julai – Penglibatan komuniti mempunyai kuasa untuk mengubah kehidupan, bukan sahaja untuk mereka yang menerima bantuan, tetapi juga untuk mereka yang menawarkannya. Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA) menyedari kepentingan ini dan sentiasa mencari ruang dan peluang untuk menyuntik positivi dalam kalangan warga UiTM khususnya. Begitulah adat hidup tolong-menolong syariat palu - memalu yang bermaksud hidup hendaklah bantu-membantu, begitu juga dalam agama.

Justeru itu pada 20 Julai yang lalu, warga InQKA seramai 27 orang telah hadir ke Pusat Jagaan Mahmudah Malaysia yang terletak di Semenyih, Selangor.



Wakil staf dari InQKA bekerjasama dengan MYDIN Malaysia (penaja utama) bagi pengumpulan barangan sumbangan.

Disediakan oleh : Cik Fateen Ilani Kamarudin



lanya bukan sekadar satu Program Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) semata-mata tetapi juga sebagai kesempatan untuk berhubung dengan komuniti luar pada peringkat individu mahupun organisasi.

Pusat Jagaan Mahmudah Malaysia ini juga telah berdaftar di bawah akta Pusat Jagaan 1993 Jabatan Kebajikan Masyarakat. Objektif penubuhan adalah bagi menempatkan penghuni-penghuni yang terdampar (faktor terbiar, kemiskinan, tiada tempat tinggal).

Empat kategori penghuni di bawah pusat penjagaan adalah dari golongan penghuni tanpa waris, warga emas, orang kurang upaya dan mualaf (saudara baru Islam).



Jumlah penghuni seramai 49 orang bukanlah satu angka yang kecil. Seperti geruh tak mencium bau, begitulah yang menimpa penghuni rumah jagaan ini. Kerapuhan institusi keluarga, kelemahan sistem kekeluargaan, keruntuhan akhlak, dan ketidakpatuhan kepada ajaran agama menjadi penyumbang utama kes pengabaian oleh ahli keluarga mereka sendiri.

Melihat kepada sudut pelaksanaan kewangan dan dana pula, syarikat-syarikat korporat, badan-badan kerajaan dan badan bukan kerajaan (NGO) serta agensi-agensi tertentu turut sama membantu membiayai penubuhan pusat jagaan ini.



Dengan penuh rasa tanggungjawab, InQKA dengan kerjasama dari penaja utama kami iaitu MYDIN Malaysia (sebuah rangkaian pemborong dan peruncit tempatan halal terbesar di Malaysia) bersama-sama 'turun padang' menyampaikan sumbangan yang dikumpulkan bernilai lebih dari 12 ribu ringgit kepada pusat jagaan tersebut. Program ini dimulakan dengan ucapan kata aluan oleh YBrs. Prof. Azizah Abdullah selaku Penolong Naib Canselor InQKA dan sepatah dua kata dari Pengerusi iaitu Tuan Hj. Azman bin Rasman.



Acara seterusnya adalah sesi penyerahan bantuan keperluan kepada Tuan Pengerusi dan diteruskan dengan ceramah agama dan motivasi oleh Ustaz Mohd Shaffiaizad. Acara kemuncaknya adalah penyerahan *goodies* kepada 'ayah dan ibu' di sana sambil beramah mesra.



Sebelum bersurai, warga InQKA sangat berbesar hati dapat bergambar bersama para penghuni sebagai tanda kenang-kenangan. Adalah menjadi harapan semua agar program ini memberi seribu manfaat kepada semua pihak.

REDAKSI



Prof. Dr. Azizah Abdullah
Penasihat



Dr. Wan Hartini Wan Zainodin
Ketua Editor



Norakmar Syatila Zakaria
Editor



Nur Syamimi Eryzahany Abu Mansor
Editor & Pereka Grafik



Fateen Ilani Kamarudin
Editor, Pereka Grafik & Jurugambar

HAK CIPTA DAN PENAFIAN

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM), Shah Alam, Selangor. Segala informasi adalah benar dan tepat semasa penerbitan. Tiada organisasi atau mana-mana pihak boleh menyalin atau menghasilkan semula kandungan dalam majalah atau mana-mana bahagian dalam penerbitan ini tanpa kebenaran bertulis daripada panel editor dan pengarang.

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM) Shah Alam

2025

KUALITI

ALAMAT:

Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA),
Aras 5, Blok A, Bangunan Akademik 2,
Universiti Teknologi MARA, Jalan Ilmu 1/1,
40450, Shah Alam,
Selangor

e-ISSN: 2976-2596

eISSN 2976-2596



9 772 976 259 003

UiTM *di hatiku*

لومها اتقوى موليا



<https://inqka.uitm.edu.my>



@inqka



@inqkautm



@InQKAUiTM



InQKA UiTM



@inqkautm6101



@inqka_uitm